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Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága nyílt ülésén.  

 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely, 

Kossuth Lajos tér 5.) 

  

A Bizottsági ülés ideje: 2024. november 26. napján 14:00 órakor 

 

A Bizottság részéről megjelentek:  

            Csernai Ferencné bizottsági elnök 

Palicz István Endre bizottsági tag       

 Kracson Norbert bizottsági tag 

 Antal Pál Péter bizottsági tag 

Bodnár Ferenc Jánosné bizottsági tag  

Dr. Csomós Katalin bizottsági tag  

Szegedi Tibor bizottsági tag  

 

Tanácskozási joggal meghívottak:  

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Bartus István Főépítész/Csoportvezető 

dr. Madák Tímea a Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály osztályvezetője 

Greskóné Tóth Erika a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

Jánosi Attila a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője 

Matisz István a Vagyongazdálkodási Osztály osztályvezetője 

Dr. Csiba Gábor egészségügyi szakreferens 

 Dr. Janovszky Mária ügyvezető 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

dr. Madák Tímea a Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály osztályvezetője 

Dr. Csiba Gábor egészségügyi szakreferens 

Kasperkovics János Adamantin Kft.  

 

Jegyzőkönyvvezető: Buka Gabriella 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy a 

Szociális és Egészségügyi Bizottság határozatképes, mivel a 7 tagból 7 tag jelen van, egyben 

az ülést megnyitotta. Javaslatot tett arra, hogy a 3. és a 4. napirendi pont kerüljön levételre. 

Megkérdezte a bizottság tagjait, hogy az ülés napirendjével kapcsolatosan van-e észrevétel 

vagy egyéb javaslat. 

 

Tekintettel arra, hogy további észrevétel, javaslat nem volt, Csernai Ferencné elnök az ülés 

módosított napirendjét szavazásra bocsátotta.  

 

Az ülés tervezett napirendi pontjait a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza.  
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S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 7 

igen szavazattal, - egyhangúlag - az ülés napirendjét az alábbi módosítással elfogadta. 

 

Napirendi pontok: 

1. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről 

szóló 3/2024. (II.14.) önkormányzati rendelet módosítására 
Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester és dr. Terdik Sándor jegyző 

2. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi IV. számú fogorvosi körzet éves munkájáról szóló 

tájékoztató elfogadására 
             Előterjesztő: Dr. Janovszky Márta ügyvezető,  Adamantin Kft. 

3. Előterjesztés egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott - vissza nem térítendő 

támogatás bizosítására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

 

Zárt ülésen: 

Előterjesztés segélykérelmek elbírálására 
 

1. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről 

szóló 3/2024. (II.14.) önkormányzati rendelet módosítására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: jogszabályi előírás szerint kerül sor a költségvetés módosítására. 

A tényleges pénzügyi, vagyoni helyzetet nem ez a tervezet, hanem majd a zárszámadás fogja 

realizálni. A jelenlegi költségvetés módosítás egy pillanatnyi állapotot tükröz. Az éven nem 

volt jelentős gazdasági, világpolitikai esemény, mely nagy hatással lett volna a költségvetés 

módosítására. Pozitív irányba befolyásolta a költésvetés tervezetet a nyáron átadott Nemzeti 

Összetartozás Hídja és nem lehet tudni még, hogy az iparűzési adóból befolyt összeg 

mértékét.  

 

Kérdések, vélemények: 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: minden alkalommal, a költségvetés módosításánál 

tájékoztatjuk a bizottságot arról, hogy ez egy szükséges módosítás, hogy az év közben kapott 

pótelőirányzatokat, pályázatokat és egyéb kiadásokat a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály 

átvezesse a költségvetésbe. Megköszönte a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály munkáját.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint az államháztartásról szóló 2011. CXCV. törvény 

34. §-a, valamint a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének a 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024. (II.14.) 

önkormányzati rendelet 20. § (1) bekezdése szerint a jogszabályokban, központi 

intézkedéseken alapuló, valamint saját hatáskörben végrehajtott előirányzat-változások miatt 

szükségessé váló rendeletmódosítást az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 
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S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen 

lévő 7 tagja, 6 igen 1 nem szavazattal - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

537/2024. (XI.26.) határozata 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024. (II.14.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy az államháztartásról szóló 2011. CXCV. 

törvény 34. §-a, valamint a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének a 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024. (II.14.) 

önkormányzati rendelet 20. § (1) bekezdése szerint a jogszabályokban, központi 

intézkedéseken alapuló, valamint saját hatáskörben végrehajtott előirányzat-változások miatt 

szükségessé váló rendeletmódosítást az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

2. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi IV. számú fogorvosi körzet éves munkájáról szóló 

tájékoztató elfogadására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte Kasperkovics János tulajdonost, hogy van-

e kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Kasperkovics János tulajdonos: 2017. évtől látja el az Adamantin Kft. a IV. számú körzet 

feladatait. Az elmúlt évben közel 2000 beteg kereste fel a rendelést. Panasz nem érkezett. Egy 

ellenőrzésre került sor az Országos Atomenergetikai Hivataltól a röntgen berendezés 

tekintetében.  

 

Kérdések, vélemények:  

 

Bodnár Ferenc Jánosné bizottsági tag: megkérdezte, hogy a fogorvosok állandó személyek-

e, az elmúlt egy évben hány fogorvos látta el a körzet munkáját, az asszisztencia állandó 

személyből áll-e és hol élnek. Milyen formában értesítik a lakosságot, ha elmarad a rendelés, 

az intraorális röntgen berendezés hol van. 

 

Kasperkovics János tulajdonos: a rendelőben található a röntgen berendezés. Az asszisztens 

sátoraljaújhelyi lakos, aki nemcsak asszisztens, hanem dentálhigiénikus is. A helyettesítést 

Dr. Csernátonyi Édua Emma látja el. Az orvosok számát nem tudja megmondani, mert 78 

orvossal dolgozik együtt és előfordulhatott olyan, hogy egy orvos kijött egy napra 

helyettesíteni. Három állandó orvos látja el a körzetet.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: az önkormányzathoz nagyon sok panasz érkezik a IV. számú 

fogorvosi körzet vonatkozásában. Nagyon sok beteg jelzi, hogy rendelési időben ki van írva, 

hogy Miskolcra kell menni az ellátásért. Sokszor van olyan helyzet, hogy az Adamantin Kft.-

nak el kellene látnia a körzetet vagy helyettesítenie kellene, de nincsen a körzetben ellátás. 

Más fogorvosi körzetben dolgozó fogorvos is panaszkodott a körzetre, hogy ő látja el azt a 

feladatot, amit a IV. számú fogorvosi körzetnek kellene. Dr. Dóra Kristóf, az aki a 

praxisjoggal rendelkezik, neki van még élő szerződése az Adamantin Kft.-vel. Mikor látta el 

utoljára a IV. számú fogorvosi körzetben a feladatát. 
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Kasperkovics János tulajdonos: igen van szerződése, de jelenleg praxis váltásban van 

Győr-Moson-Sopron Vármegyében. Jogszabály megengedi, hogy fél év átfutásban kettő 

praxisjog legyen a fogorvos nevén. Nem tudja, hogy Dr. Dóra Kristóf mikor látta el a 

feladatát a IV. számú fogorvosi körzetben utoljára. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: az Adamantin Kft. részéről van egy nyilatkozat, melyben Dr. 

Miklós Zsuzsanna és Dr. Chami Mousztafa fogorvosok látják el a Dr. Dóra Kristóf 

helyettesítését. Azt gondolja, hogy az Adamantin Kft. orvos hiánnyal küzd, aminek az oka, 

hogy fogorvosokat képeznek, akik csak szakvizsgáig maradnak. Ezért az Adamantin Kft. nem 

tudja ellátni azokat a praxisokat, melyeket vállal. Drasztikus változás kellene az Adamantin 

Kft. részéről vagy el kellene gondolkodni rajta, hogy érdemes-e tovább folytatni így a 

munkát. A körzet esetében sok a probléma. 

 

Kasperkovics János tulajdonos: az Adamantin Kft. nem kapott értesítést a felmerülő 

problémákról. A Miskolcon való ellátás arra vonatkozik, amikor a helyettesítő orvosnak 

nincsen rendelési ideje. A COVID időszaka alatt az Adamantin Kft. orvosai és Dr. 

Csernátonyi Édua Emma látta el a körzeteket. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: akkor nem is volt semmilyen probléma.  

 

dr. Madák Tímea osztályvezető: a feladatellátási szerződés kötésekor az Adamantin Kft. 

jelölte ki a két helyettesítő orvosát. Dr. Csernátonyi Édua Emma fogorvos csak akkor látja el 

a betegeket, ha a két helyettesítő orvos nem jelenik meg a rendelőben, de ha akut problémával 

jelenik meg a beteg, azt köteles más körzet orvosa is ellátni. 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: az Adamantin Kft. működési engedélyében nem Dr. 

Csernátonyi Édua Emma szerepel helyettesítő orvosnak. Saját maga tapasztalta meg a betegek 

felháborodását a rendelés elmaradásával kapcsolatban. A betegek az önkormányzatot 

hibáztatják a rendelések elmaradásáért. Szeretné, ha lenne egy stabil, biztos körzet ahová a 

betegek nyugodtan fordulhatnak a fogászati problémájukkal. Tudja, hogy kevés az orvos, de a 

városnak megoldás kell arra, hogy az itt élők ebben a körzetben is megbízható ellátást 

kapjanak.  

 

Kasperkovics János tulajdonos: nem tudta, hogy ilyen problémák merültek fel, törekedni 

fog arra, hogy megoldást találjanak a problémára. Az Adamantin Kft.-nek is az lenne a cél, 

hogy egy orvos letelepedjen és tartósan ellássa a betegeket.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: szeretné, ha az önkormányzat kapna egy igazolást, arról hogy 

milyen jogviszonyban áll Dr. Dóra Kristóf az Adamantin Kft.-vel. Szeretné, ha az 

önkormányzat a változásokról folyamatosan információt kapna. 

 

Kasperkovics János tulajdonos: megküldik a kért dokumentumokat az önkormányzat 

részére. 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: javasolta, hogy ne szülessen döntés ebben az 

előterjesztésben, és amikor a kért információk beérkeznek a hivatalhoz újra napirendi pontra 

kerül a tájékoztató elfogadása. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság döntsön 
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arról, hogy az Adamantin Kft. képviseletében Dr. Janovszky Márta ügyvezető által 

előterjesztett – a sátoraljaújhelyi IV. számú fogorvosi körzet éves munkájáról szóló 

tájékoztató megtárgyalását leveszi napirendről. 

  

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 6 

igen szavazattal 1 tartózkodás mellett - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

538/2024. (XI.26.) határozata 

a sátoraljaújhelyi IV. számú fogorvosi körzet éves munkájáról szóló tájékoztató 

elfogadásáról  
 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága döntött arról, hogy – az Adamantin Kft. képviseletében Dr. Janovszky Márta 

ügyvezető által előterjesztett – a sátoraljaújhelyi IV. számú fogorvosi körzet éves munkájáról 

szóló tájékoztató megtárgyalását leveszi napirendről. 

  

Felkérte, az Adamantin Kft. képviselőjét, hogy a kért dokumentumokat csatolják. A 

kiegészített tájékoztató megküldése után a Szociális és Egészségügyi Bizottság újra tárgyalja 

a tájékoztatót. 

 

3. Előterjesztés egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott - vissza nem térítendő 

támogatás biztosítására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: kérte, hogy Micskó Bemin betegségének kezeléséhez 

nyújtott támogatást tárgyalja meg a bizottság. Sátoraljaújhely Város Önkormányzata hetedik 

alkalommal nyújt támogatást. Bízik abban, hogy összegyűlik a megfelelő összeg a kezeléshez.  

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök szavazásra 

bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság javasolja a képviselő-

testületnek, hogy Micskó Benjámin részére, - betegségének kezeléséhez - egyszeri, vissza nem 

térítendő, 100.000.- Ft összegű támogatást biztosítson.   

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 7 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Szociális és Egészségügyi Bizottsága  

539/2024. (XI.26.) határozata  

egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott – vissza nem térítendő támogatás biztosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy Micskó Benjámin részére, - betegségének 

kezeléséhez - egyszeri, vissza nem térítendő 100.000.- Ft összegű támogatást biztosítson.   

 

 

Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, felvetés nem hangzott el Csernai Ferencné bizottsági 

elnök megköszönte a részvételt, a nyílt ülést bezárta. A bizottság zárt ülésen folytatta 

munkáját. 
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K. m. f. 

 

Bodnár Ferenc Jánosné sk,                                   Csernai Ferencné sk. 

Jegyzőkönyv-hitelesítő         Bizottság elnöke 


